
INNEBANDY
Sektionsmöte

Mötesanteckningar

2022-01-16
19.00-21.00

via google meet

Närvarande: Stina Thysell Persson, Katarina Eriksson, Katarina Hampusson, Peter
Albinsson, Jesper Sydlén

Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Årshjulet
-vad är på gång?

Dags att skriva verksamhetsberättelse, vi har börjat.

Anmäla om seniorlag ska kvala - men de vill inte kvala

Planera spelarintervjuer - hur gör vi i corona tider?

Sponsring till innebandygalan om vi nu kan ha en. Vi börjar
titta på det. Vi tror att det är svårt att få saker sponsrat nu i
corona tider, för många företag går ändå på knäna. Katarina H
kollar om vi kan köpa färdiglagad köttfärs.

Budget Vi höll budgeten 2021.
Budgeten är klar för 2022, och allt blev godkänt av
huvudstyrelsen. Men det slutgiltiga beslutet tas på årsmötet

Corona nytt På Hammarhallen gäller nu 20 st i publiken. Alla lag ska ha
matchvärd som ska se till att det inte blir fler.
Alla ledare och föräldrar har fått information om vad som
gäller nu.
Många motståndarlag har under helgen uttryckt att det är
skönt att vi i Svif har det så bra uppstyrt - stor eloge till alla
ledare och matchvärdar.
Vi fortsätter att utgå ifrån att de som tränar och spelar matcher
är friska och inte har några symptom.

Om någon spelare blir sjuk i laget, måste alla föräldrar
informeras. Och om det är efter en match, så måste även
motståndarna informeras.

Vi tycker att det bör vara längre paus mellan matcherna så att
publiken hinner gå ut och ny publik komma in. Vi pratar med
förbundet om det.



Ny
kontaktperson
till vissa lag

P11 Peter
P10 Stina
P08/09 Stina

VM - rallyt Peter och Stina blir ansvariga från sektionen
Kontakt tas med hockeyn under veckan så att vi får veta hur
många pass vi ska ha. Vi vill även få datum för
säkerhetskursen.
Vi tänker skicka frågan ang om de som gått säkerhetskursen
och ska jobba blir sjuka i corona. Hur gör vi då, om ersättarna
inte är utbildade? Vi kollar om vi kan anmäla fler till
säkerhetskursen

Peter och
Stina

Träff med Sisu Vi vill inte ha träff på torsdag pga coronan. Vi ser om vi kan
flytta fram det en månad. Stina kollar imorgon

Stina

Målvakts-
träningar

Vi ställer in 26/1 för de äldre och 2/2 för de yngre och så
hoppas vi att vi kan köra för de äldre: 16/2
för de yngre: 2/3
och kanske en gång till efter det, både för de äldre och yngre.

Förrådet och
hallarna -
städning

Städa innebandyförrådet på torsdag 20/1 kl 18.15

Peter städar förrådet i vännäsby på onsdag
Katarina H städar förrådet i Liljahallen på måndag
Hammar får vänta en vecka till, eftersom det är lysrör i hela
förrådet. Katarina E städar ungdomsförrådet. Stina städar
seniorförrådet.



Bingofördelning
vt 22

6/2:
20/2:
6/3:
Storbingo i juni och sep
Katarina H skickar ut vilka lag som får vilket datum. Första
tillfället är ju snart.

Övriga frågor 2 vimplar med sponsorer har satts upp idag i Hammarhallen.
Så nu är det på gång.

Kursen med Grim, runt fysioterapi och rörelserikedom; vi
avbokar 30/1 och satsar på att köra 20/2 och ett tillfälle till .
Jesper kollar med Grim vilket datum han kan och bokar in det.

Spelarintervjuer - vi behöver börja med herrlaget för deras
sista match är i feb.  Men hur gör vi i coronatider? Vi
bestämmer att de personer som ändå rör sig runt lagen kan
hålla i intervjuer. Stina intervjuar herrlaget, Peter herrar utv
och Jesper dam ut. Vi funderar på lite nya frågor.

Vi bestämmer att vi ska ha våra sektionsmöten kl 17.30-19.00
framöver för att det ska passa alla. Förutom de ggr vi har med
föräldrarepresentanter och spelarråd, för då kör vi kl 19-20
med dem och har sedan eget möte 20-21.

Nästa sektionsmöte 13/2 kl 19-21, och vi tror att det blir ett
digitalt möte. Föräldrarepresentanter och spelarråd ska vara
med på det mötet.

Jesper

Stina, Peter
och Jesper

Noterats av Katarina E


